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MOVING TO A NEW LOCATION!

CCWG Livestock Supplies – Total Farm Supply in Brandon, Manitoba

will be changing their address in the spring of 2023!

The newest branch that has joined our team will be moving to a bigger and better 
location to serve our growing customer base. We will be able to increase our range of 
products and to prominently display them in an attractive store environment.

We will be moving a couple of kms away from 1530 18th St North to 660 Highland 
Avenue, just off the Trans Canada Hwy.

We’re moving just 
around the corner!

This building will give us lots of room to 
expand our product selection in a bright 
and cheerful area.

Outside there are lots of parking spaces
available for cars, trucks, and trailers.
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AVAILABLE FROM THE FOLLOWING BRANCH LOCATIONS & 
AGENTS ACROSS CANADA

DISPONIBLES DANS LES SUCCURSALES SUIVANTES ET CHEZ 
LES AGENTS À TRAVERS LE CANADA

ONTARIO    WWW.CCWG.CA
CCWG Carleton Place 

Box 130, 142 Franktown Road
Carleton Place, ON K7C 3P3
Tel: 613-257-2714 - Ext 5
Toll-free: 1-800-488-2714 (ON)
Fax:613-257-8896   CARLETONPLACE@CCWG.CA
Weekdays 8:00-6:00   Saturday 8:30-5:00

CCWG AGENTS
Atlantic Region

Antigonish Farm & Garden Co-op
91 St. Andrew St., Antigonish, NS B2G 2G9
Tel: 902-863-1436   Fax: 902-863-9403
ANTIGSH-MGR@CO-OPSONLINE.COM

Saskatchewan
SK Sheep Development Board
2213C Hanselman Crt, Saskatoon, SK S7K 2H6
Tel: 306-933-5200   Fax: 306-933-7182
WWW.SKSHEEP.COM

British Columbia
Valley Livestock Supplies
Nancy Mallinson
2362 Chardonnay Lane, Abbotsford, BC V4X 0A6
Tel: 604-625-6855   Cell: 604-764-5030
NANCYKEN@SHAW.CA

CCWG Cookstown
c/o Ontario Stockyards Inc. Box 1051, 
3807 HWY #89 Cookstown, ON L0L 1L0
Tel: 705-458-4800 
Toll-free: 1-866-458-4800 (ON)
Fax: 705-458-0186      COOKSTOWN@CCWG.CA
Monday - Thursday 8:00-5:00   Friday 9:00-4:00

CCWG Waterloo
OLEX Stockyard, Kitchener / Waterloo
519-888-8299              WATERLOO@CCWG.CA
Tuesdays & Thursdays 8:30-3:30

QUÉBEC                        WWW.CCWG.CA
CCWG Saint-Hyacinthe

5120 Rue Martineau Saint-Hyacinthe, QC J2R 1T9
Tel: 450-796-4242   Toll-free: 1-888-796-4242 (QC)
Fax: 450-796-4243    STHYACINTHE@CCWG.CA
Weekdays 8:30-5:00   Saturday 10:00-4:00

OORRDDEERR FFRROOMM  
OOUURR CCAATTAALLOOGGUUEE  

Mail, Fax, Telephone or Online, we accept:
EFT, Cheque, Money Order or COD’s in 

Canada

 

CCOOMM MM EENN TT  CCOOMM MM AANN DDEE RR  
DDEE  NN OOTT RR EE  CCAATT AALLOOGGUU EE  

Courrier, fax, téléphone ou en ligne, nous 
acceptons: 

EFT, Chèque, mandat-poste ou contre 
remboursement au Canada

MANITOBA                            WWW.CCWG.CA
CCWG Brandon * MOVING IN 2023 TO 660 HIGHLAND AVE *

1530 18th St N. Brandon MB R7C 1A5
Tel: 204-727-3276   Toll-free: 1-877-797-3276
Fax 204-726-8631      BRANDON@CCWG.CA
Weekdays 8:00-5:00   Saturday 8:00-noon

ALBERTA                      WWW.CCWG.CA
CCWG Lethbridge  

145 Broxburn Boulevard Lethbridge County, AB T1J 4P4
Tel: 403-327-3760 Toll-free: 1-800-567-3693 (MB to BC)
Fax: 403-380-6982    LETHBRIDGE@CCWG.CA
Weekdays 8:30-5:00   Saturday 8:30-noon

To order by mail, fax or phone, simply list the products you require on the order form, select your preferred payment 
option and shipping method (please call for shipping quote). Please do not send cash in the mail. For secure online 
orders, please go to WWW.CCWG.CA.

We select the most popular & economical choices of delivery for single parcel shipments. Our goal is to offer you fast, 
economical methods of delivery. Any questions regarding rates on shipments, special prepaid or collect freight charges, 
please contact your local branch. Some destinations are not serviced by courier service.

Pour commander par courrier, par fax ou par téléphone, il suffit de lister les produits dont vous avez besoin sur le bon 
de commande, sélectionnez votre mode de paiement préféré et votre mode de livraison (appelez pour un devis). Veuillez 
ne pas envoyer d’argent par la poste. Pour obtenir des commandes en ligne sécurisées, veuillez visiter WWW.CCWG.CA.

Nous sélectionnons les choix de livraison les plus populaires et les plus économiques pour les envois de colis simples. 
Notre objectif est de vous proposer des méthodes de livraison rapides et économiques. Pour toute question concernant 
les tarifs sur les expéditions, les frais de transport prépayés ou spéciaux, veuillez contacter votre succursale locale. 
Certaines destinations ne sont pas desservies par le service de courrier.

VE *

7



8

SERVING CANADA’S LIVESTOCK PRODUCERS WITH 
WWW.WOOL.CA PRIDE SINCE 1918 WWW.CCWG.CA

2023 marks the 105th year of the wool growers organization in Canada which was organized and is 
maintained on one simple aim and principle: to help the Canadian wool grower market their product in the 
most efficient and profitable manner while advancing the Canadian wool industry.

We are pleased to present the 2022 issue of our catalogue, which features an extensive line of livestock 
supplies, available at our branch locations across Canada. Many new items have been added to the current 
issue in order to provide producers with the most up to date products available. We stock only the finest 
quality and reliable products available. CCWG is proud to announce that we are the Canadian distributor for 
Premier 1 Supplies. If you require something not currently listed in our catalogue, please contact us and we 
will do our best to obtain it for you. We also offer service in French at our Québec division in Saint-Hyacinthe.
We are committed to giving you the very best service we can offer as well as top quality products at 
competitive prices.

At CCWG we want to earn your business and we are doing our utmost to make ordering from our 
catalogue or online fast and efficient with a number of delivery options. We have developed a simple order 
form and our knowledgeable sales staff are ready to assist you in the selection of products which best suit 
your needs and to answer your questions. For online sales please visit our website at WWW.CCWG.CA. 

Visa, MasterCard and Gift Cards are always welcome, and we offer PayPal for our customers who choose 
to order through our online stores. 

We hope that you will also find our catalogue to be an excellent advertising forum for sheep sales, 
breeding stock, coming events and other services. We will be mailing and distributing about 18,000 copies 
across Canada and looking forward to the privilege of doing business with you.

If your name or address is incorrect, incomplete or you no longer wish to receive the magazine, please 
notify us at your earliest convenience at CCWGHQ@WOOL.CA or 613-257-2714 ext 4.

FIÈREMENT AU SERVICE DES AGRICULTEURS CANADIENS 
WWW.WOOL.CA DEPUIS 1918 WWW.CCWG.CA

2023 marque le 105e de l'organisation des producteurs de laine au Canada qui a été organisée et 
maintenue dans un but et un principe simple: aider le producteur canadien de laine à commercialiser son 
produit de la manière la plus efficace et la plus rentable, tout en faisant progresser l'industrie canadienne 
de la laine.

Nous sommes heureux de vous présenter le numéro 2022 de notre catalogue, qui comprend une vaste 
gamme de fournitures d'élevage, disponibles dans nos succursales partout au Canada. De nombreux 
nouveaux articles ont été ajoutés au numéro actuel afin de fournir aux producteurs les produits les plus à 
jour disponibles. Nous stockons seulement les produits de meilleure qualité et fiables disponibles. La CCWG 
est fière d'annoncer que nous sommes le distributeur canadien de Premier 1 Supplies. Si vous avez besoin 
de quelque chose qui ne figure pas actuellement dans notre catalogue, veuillez nous contacter et nous ferons 
de notre mieux pour vous l'obtenir. Nous offrons également un service en français à notre division du Québec
à Saint-Hyacinthe. Nous nous engageons à vous offrir le meilleur service possible ainsi que des produits de 
qualité supérieure à des prix compétitifs.

Chez CCWG, nous voulons gagner la confiance de votre entreprise et nous faisons tout notre possible 
pour rendre les commandes de notre catalogue ou en ligne rapides et efficaces, avec un certain nombre 
d'options de livraison. Nous avons développé un formulaire de commande simple et notre équipe de vente 
expérimentée est prête à vous assister dans la sélection des produits qui répondent le mieux à vos besoins 
et à répondre à vos questions. Veuillez visiter WWW.CCWG.CA.

Visa, MasterCard et les cartes-cadeaux sont toujours les bienvenus et nous offrons PayPal pour nos 
clients qui choisissent de commander via nos magasins en ligne.

Nous espérons que vous trouverez également dans notre catalogue un excellent forum publicitaire pour 
les ventes de moutons, les reproducteurs, les événements à venir et d'autres services. Nous posterons et 
distribuerons environ 18,000 exemplaires partout au Canada et nous espérons que nous aurons le privilège 
de faire affaire avec vous.

Si votre nom ou adresse est incorrect, incomplet ou si vous ne souhaitez plus recevoir le magazine, 
veuillez nous en informer dès que possible en nous contactant à STHYACINTHE@CCWG.CA ou au 
450-796-4242.
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CCWG ORDER FORM / BON DE COMMANDE CCWG

Saint-Hyacinthe, QC 450-796-4242  1-888-796-4242  Fax: 450-796-4243  STHYACINTHE@CCWG.CA
Carleton Place, ON 613-257-2714  1-800-488-2714 Fax: 613- 257-8896 CARLETONPLACE@CCWG.CA
Cookstown, ON 705-458-4800  1-866-458-4800 Fax: 705-458-0186 COOKSTOWN@CCWG.CA
Brandon, MB 204-727-3276  1-877-797-3276 Fax: 204-726-8631 BRANDON@CCWG.CA
Lethbridge, AB  403-327-3760  1-800-567-3693 Fax: 403-380-6982 LETHBRIDGE@CCWG.CA

WWW.CCWG.CA
Ordered By /
Commander Par Date Ship To /

Expédier A
Name / 
Nom

Name / 
Nom

Address / 
Adresse

Address / 
Adresse

RR # Box  # / Boite Postale RR # Box  # / Boite Postale

City / Ville: City / Ville:

Province / 
Province

Postal Code /
Code Postal 

Province / 
Province

Postal Code /
Code Postal 

Telephone / Téléphone (          ) Telephone / Téléphone (          )

All Prices F.O.B. Shipping Point  ~  Prices are subject to change without notice
Tous les prix FAB  ~ Remarquer: les prix sont sujets à changer sans avis

Quantity / 
Quantité Page # Description / Description des objects Colour / 

Couleur
Size / 
Taille

Unit Price /
Prix Unitaire

Total

METHOD OF PAYMENT - PLEASE CHECK ONE / METHODE DE PAIEMENT - VÉRIFIEZ SVP UN
CHEQUE (Order will be shipped after payment is received / L'ordre sera embarqué après que le paiement soit reçu)

                    (Please call for shipping costs /  S'il vous plaît appeler pour les frais d'expédition)

VISA Card # 

MASTERCARD V Code  

AMEX Expiry Date / Date d’expiration

SUBTOTAL / 
TOTAL 

PARTIEL

Canada Post 
Regular / Regulier

Canada Post 
Express / Exprès

Courier Economy / 
Économie de Courier

Courier Express / Courier 
Exprès

SHIPPING & HANDLING: PLEASE CHECK ONE
We reserve the right to ship via the most economical carrier. 
Shipping surcharges are applicable on oversized, bulky, heavy items and/or hazardous goods.
ENVOI ET MANUTENTION:  VÉRIFIEZ SVP UN
Nous nous réservons le droit de se transporter par l'intermédiaire du porteur le plus économique. 
Les surtaxes d'expédition s'appliquent sur les articles surdimensionnés, encombrants, lourds ou les marchandises 
dangereuses.

$10 MINIMUM order on credit card orders. All custom made - special order items - such as Ear Tags etc. are NON RETURNABLE. No 
returns accepted without prior authorization. All items and shipping rates are subject to provincial taxes. Production animal medicines 
cannot be supplied by mail order in the provinces of Alberta and BC.
Un minimum de 10$ sur les cartes de credit. Toutes les articles fait sur commande comme les ferrets d’oreilles etc. Ne sont pas 
consignés pas de retour sans autorisation du departement des provisions. Tous les achats seront au la taxe provinciale. Les médecines 
animales de production ne peuvent pas être par la poste ordre assuré dans les provinces d'Alberta et la CB.


